
Stari Vodmat za nove akcije
»Ne gledena težave, pa smo optimističui

tudi tokrat, kajti ob totalnem prizaclevanju
za izvedbo samoprispevka pri nas rd stra-
hu, da ne bi uspeli,« je sklenil pogevor v
pisarni Krajevne skupnosti Stari Vodmat
predsednik krajevne konference SZDL, iz-
redni univerzitetnd profesor dr. Franc Koz-
jek, M vselej najde tudi čas za družbeno-
politično delo.

»Naša krajevna skupnost,« je menll io-
variš Kozjek v začetku našega tristranskega
pomenka, »je že ob izvedbi prvega .-amo-
prispevka leta 1972 naletela na popolno ra-
zumevanje našib. občanov, saj se je glaso-
vanja udeležilo kar 97-odstotno in se izra-
zilo za samoprispevek. Ta samoprispevek je
tudi za nas predstavljal občutno izboljšanje
solanja naših otrok, vsaj posredno, kajti _s
tem, da so se zgradile šole v naši okolici,
se je razbremenila tudi naša šola v Vodraa-
tu. Ce srao takrat govorili o drugi izmeni v
šolali, zdaj z zadovoljstvom ugotavljamo,
da se nasi otroci res šolajo v primernili po-
gojih, še več: upamo, da bomo kmalu pri-
šli tudi do takoimenovane celodnevne šole.
Zaenkrat tmamo le celodnevno varstvo aa
otroke od 6 do 16,30, v perspektivi pa naj bi
to zajelo tudi pouk. Prav zaradi teh viduih
rezultatov nam ni bilo težko ponbvno' po-
vabiti občane na razgovor zaradi nadaljnje-
ga razvijanja programov na temelja samp-
prispevka, tembolj ker bi s sredstvi iz no-
pega šamoprispevka dejansko dogradili
vzgojno varstveno ustanovo v naši skupno-
sti.«

Tovariš Boris Fišer, podjetni finančnik
tz podjetja Volan, M vodi akcijsko komi-
sljo za izviedbo samoprlspevka y krajevni
skupnosti Stari Vodmat, je pripovedoval,
kakoso s pripravaml za izvedbo samopri-
spevka začeli že sredi septembra. »Ko je
SZDL imenovala odbor, smo se takoj dogo-
vorili za vse akcije v septembru in oktobru.
O programu smo' predvsem seznanill vod-
stva vsch družbenopoliticnih organizacij, ka-
terih pomoč pri tej akciji pričakujemo. Med
drugim smo tako navezali stike s SZDL, z
Zvezo borcev, Združenjem rezervnih voja-
ških starešin, Rdečim križem, ZSM, Društ-
vom prijateljev mladine itd., pa seveda ludi
z obema ustanovama na našem področju,
prtcem In šolo. Tako so te organizacije že
v septembra seznanile članstvo o. naši skup-
ni akciji. Prvi široki množični zbor pa je
bil zbor komunistov z našega območja, ki
•je na sestanku res zbval vse, odsotni so bili
samo nujno zadržanl in opravičeni. V pogJe-
du vsebine smo pa občane najprej seznanili

z organizacijskimi prijemi, medtem ko bo-
do zdaj šole in zbori volilcev razvili še vse-
bino. V eni izmed naših enot, v 22. voIUni
enoti, je zbor že bil in je prav Iepo uspel.
Drugi del, akcija učiteljev po šolah, ki se-
znanjajo starše, poteka pa zdaj. Že sedaj
lahko trdimo, da smo v akciji za samopri-
spevek navezali stik z najmanj 40 odst. ob-
čanov. Višina samoprispevka ostaja seveda
taka, kot je bila splošno predlagana, to je
1,5 odst., in naši ljudie v glavnem ta pro-
gram sprejemajo in če kake pripombe so,
tudi glede prvega samoprispevka, so prcd-
vsem zato, da se prejšnje napake ne bi po-
navljale. Kljub temu, da šeš nismo izpeljali
vseh zborov volilcev, smo se že zdaj odloči-
li, da bomo za propagiranje in totoiačenje
novega samoprispevka uporabili tudi svoje
krajevno glasilo, Vodmatski glasnik.«

Ludnok Kreč, tajnik Krajevne skupnosti
Stari Vodmat, je dodal, da so k&t novo ob-
Uko seznanjanja v torek uporabili tudi prvi
zbor stanovalcev ene izmed največjih stolp-
nic v Vodmatu. Sicer pa je kot človek, Id
najbolj neposredno pozna ljudl na terenu
in odmev predloga o nOvem samoprispevku
med občani svojega okoliša, odkrito opozo-
ril tudi na posamezne pomisleke. »Kakega
posebnega navdušenja sploh ni,« je iskreno
priznal, čeravno je poudaril, da to nikakor
iil iz političriih razlosov. L.judje hxAi razu-
mejo, da so samoprispevki za posamezne
konkretne cilje . potrebni, čeprav aekatew
pripomlnjajo, da bi npr. za šole, raorala po-
skrbeti skupnost v celoti. »Tako po bili v
prvem programu zajeti zlasti vrtci in šole,
v dragem pa tudi zdravstveni domovi In
domovi za stare. Na terenu naše Krajevne
skupnošti lahko koristi iz bodočpga samo-
prispevka kar otipamo, saj bomo pridobili
120 novih mest v varstvenih ustanovah.«
Vendar pa občani menijo, da se je sočasno
aagrmadilo kar preveč daiatev, od posojfla
za ceste in pomoči za potresence do samo-
prispevka. Na področ.iu kra.jevne skupnosti
Stari Vodmat žlvi tudi precej starejših ab-
čanov, upokojencev, ki jlh dodatne dajatve
gmotno prizadene.1o glede na to, da saml
nimajo visokib. pokojnln. Vendar se po ve-
čini tudi tl želijo zavestno vključiti v akcijo.
solidarnosti.

Kaj ne bi torej pri tako vsestranskem in
prizadetem obravnavanju vseh vprašanj pri-
cakovali na območju Starega Vodmata v
Ljubljani znova usuešne izvedbe glasovanja
o sanioprispevku in nadaljnji skiipni gra-
diivi?

Bogo Pogačnik


